
VÝROČNÁ SPRÁVA RADY ŠKOLY PRI ZUŠ VO SVIDNÍKU  

ZA OBDOBIE APRÍL 2014 – MAREC 2015 

 

         V rámci schváleného štatútu Rady školy pri Základnej umeleckej škole vo Svidníku sa v 

období apríl 2014 – február 2015 zišla rada školy trikrát: 28.04.2014; 21.10.2014; 10.02.2015 

v priestoroch ZUŠ Svidník. 

Uznášaniaschopná bola vo všetkých prípadoch, nakoľko na zasadnutiach bola nadpolovičná 

väčšina členov rady (6 členov). 

            Na všetky zasadnutia bola prizvaná pani riaditeľka školy Janette Pichaničová, ktorá v 

rámci stanovených programov oboznámila členov rady školy s výsledkami a podmienkami 

výchovno-vzdelávacej činnosti ZUŠ za školský rok 2013/2014 a 10.02.2015 predložila rade 

školy na vyjadrenie: informácie o pedagogicko-organizačnom a materiálnom zabezpečení 

výchovno-vzdelávacieho procesu ZUŠ, informácie o rozpočte pridelených finančných 

prostriedkov pre ZUŠ, ako aj správu o výchovno-vzdelávacej činnosti za I.polrok šk.r. 

2014/2015. 

             28.04.2014 boli členovia rady školy informovaní predsedníčkou rady o stretnutí zo 

zasadnutia predsedov rád škôl (február 2014), ktoré sa týkalo volieb na post riaditeľa školy a 

prípadných zmien pri voľbe riaditeľa. Diskutovalo sa o rozpočte a čerpaní financií. Pani 

Dercová sa vyjadrila o "systémovom nastavení zhora" ako aj prognózach, na základe ktorých 

sa robí predpokladaný rozpočet (v danom období nebol pre ZUŠ postačujúci). Hovorilo sa aj 

o stravných lístkoch. Zamestnanci školy ich od marca 2014 neobdržali z dôvodu 

nepostačujúcich financií. Vedením školy im bol navrhnutý iný – alternatívny spôsob 

stravovania v jednotlivých školských jedálňach ZŠ vo Svidníku. 

            Podľa štatútu rady školy pri ZUŠ, článok 4/ bod 5, písmeno e/ - a to: Zloženie rady a 

spôsob voľby členov rady nastala na zasadnutí dňa 21.10.2014 zmena. Nakoľko syn pani 

Vanátovej ukončil štúdium v ZUŠ, členstvo v RŠ týmto menovanej za zástupcov rodičov 

žiakov školy zaniklo. Bod 7/článok 4/ v rámci štatútu obsahuje klauzulu: ,,V prípade zániku 

členstva pred uplynutím funkčného obdobia rady, za člena rady na uvoľnené miesto nastupuje 

z pedagogických, nepedagogických zamestnancov a rodičov, ďalší zástupca v poradí, ktorý 

získal najvyšší počet platných hlasov vo voľbách do rady." Pán Jaroslav Fecuš, oslovený pani 

riaditeľkou Janette Pichaničovou, funkciu člena rady školy za zástupcu rodičov pri ZUŠ 

Svidník prijal. 

            V rámci diskusie zhodnotila pani riaditeľka klímu na škole ako nepriaznivú, ktorá 

neprospieva celkovej situácii a to tak po stránke finančnej, ako aj po stránke vyučovacieho 

procesu (stav po úprave hodinových dotácií žiakov 1. a 2. roč. hudobného odboru). 

Vyjadrenia padli aj k odborovému zväzu školy, ktorý je podľa pani Dercovej iba poradným 

orgánom a štatutárne všetko riadi a za všetko je zodpovedná pani riaditeľka.  

            10.02.2015 boli v úvode zasadnutia predstavení noví členovia rady, ktorí boli 

delegovaní zriaďovateľom a to: Vladimír Kaliňák, Pavol Olejár, Vladimír Šandala. 



Nakoľko pán Šandala deň pred zasadnutím rady školy – t.j. 9.02.2015 doručil predsedníčke 

rady ním navrhovaný pozmenený štatút pre Radu školy ZUŠ Svidník, predsedníčka pripravila 

pre všetkých členov rady podklady (štatút v písomnej podobe) tak, aby mali možnosť 

navrhované zmeny vidieť a následne ich pripomienkovať. Z dôvodu viacerých 

pozmeňovacích návrhov k jednotlivým článkom štatútu, navrhli členovia rady školy stretnutie 

na 24.03.2015, aby mali možnosť vyjadriť sa k jednotlivým bodom, poprípade predniesli 

svoje osobné postrehy. Pán Kaliňák sa vyjadril, že kým nie je schválený štatút rady školy v 

inej – inovovanej podobe, zasadnutie sa bude riadiť doterajším štatútom v jeho plnom znení. 

Z toho vyplýva aj predloženie výročnej správy rady školy za príslušné obdobie jednotlivých 

zasadnutí. 

Prednesená správa pani riaditeľky obsahovala informácie o: 

 školení BOZP (19.01.2015), organizačnej zmene tried – jedna nevyhovujúca trieda 

(bicie) – nespĺňala bezpečnostné podmienky, spĺňala ich iba okrajová trieda č.6, čím 

nastala výmena; 

  rekonštrukcii priestorov školy, výmene okien v tanečnej sále, realizácii zmien podľa 

stanovených cieľov, zrealizovaní ,,krojárne" na údržbu krojov; 

 o tanečnom odbore, ktorý vyzdvihla ako pýchu školy; 

 štyroch projektoch, realizovaných v tomto školskom roku (v ZŠ Kružľová, projekt 

vypracovaný s pani Šandalovou v spolupráci s p.uč. D. Markovou a žiakmi literárno-

dramatického odboru, projekt vypracovaný s pánom Fecušom, projekt Európa v škole, 

do ktorého sa zapojili žiaci hudobného odboru pod vedením p.uč. D. Izsófovej); 

 počte žiakov v tomto školskom roku, nízkom počte absolventov; 

 úväzku pedagógov (upraviť do 25 hodín) a spomenula webovú stránku školy, kde sa 

snaží, aby obsahovala všetko, čo sa na škole deje. 

            V rámci diskusie sa pán Kaliňák opýtal pani riaditeľky na správu  inšpekcie a vyjadril 

sa, že vyplýva to aj zo smernice, aby sa výsledky zverejnili na verejnom priestranstve a do 

správy o výchovno-vzdelávacích výsledkoch, nevynímajúc webovú stránku. 

Diskutovalo sa aj o: finančných prostriedkoch, vzdelávaní pedagógov, riešení nadčasov, 

napätej atmosfére a pracovnej klíme na škole, na čo nadviazala pani Zasadová vyjadrením, že 

by nebolo vhodné, aby sa to dotklo detí, teda žiakov školy. 

            Podľa § 25 ods. 12 zákona č. 596/2003 Z.z. a Štatútu rady školy, čl. 4, bod 5. písm. b), 

sa Daša Izsófová vzdala členstva v Rade školy pri Základnej umeleckej škole vo Svidníku. 

 

Vo Svidníku 10.03.2015                                                                             PaedDr. Daša 

Izsófová 

            

 


